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 اقدام جالب پورعلی  گنجی
با پیراهنش

مرتضی پورعلی گنجی، مدافــع تیم ملی پیراهن و 
کفش های خود در جام جهانی 2018 روسیه را به نفع 
نیازمندان به حراج گذاشت.  وی در توضیح این مطلب 
در اینستاگرام خود نوشت: »ســال ها تلاش کردم که 
لایق پوشیدن این پیراهن باشم. پیراهن های زیادی به 
تن کردم، اما این بار برایم فرق بزرگي داشــت و فرقش 
در مسئولیتي بود كه براي شــاد كردن شما عزیزان بر 
دوش مي كشیدم. تصمیم بر این گرفتم پیراهن بازي 
ایران - پرتغــال را كه به امضاي جمعي از بچه هاي تیم 
ملي رسیده و همچنین كفش ســه بازي جام را جهت 
كمك به خیریه اهدا كنم تا شاید بتوانم دوباره شادي ساز 

دل هاي عزیزان نیازمند سرزمینم باشم.«

داد
روی

پولاد امین| در ســال های اخیر ســریال های شبکه 
خانگی چون شهرزاد، عاشقانه و حتی همین گلشیفته- 
که تازه کمتــر از توقعات موفق نشــان داده- در قیاس با 
ســریال های تلویزیون گوی ســبقت را ربوده و گام ها از 
آنها موفق تر بوده اند. این قضیه شــاید بهترین توجیه و 
توضیح برای تولید پشت سرهم چنین سریال هایی باشد. 

جدیدترین نمونه این تلاش ها هم سریال ممنوعه است.
ممنوعه

ممنوعه به سیاق تمام سریال های شبکه نمایش خانگی 
سریالی پرستاره است و شــاید هم یکی از پرستاره ترین 
ســریال هایی که در ســال های اخیر تولید شده. اگرچه 
پیش بینی موفقیت یا شکســت محصولات نمایشــی و 
تصویری به این آســانی مقدور نیست، اما به نظر می رسد 
ممنوعه روی نام پرشمار ستارگانش به عنوان پوئنی برای 
جلب نظر مردم حســاب باز کرده اســت. در حقیقت اگر 
هرکدام از بازیگرانی چون نیکی کریمی، پژمان بازغی، امیر 

جعفری، هادی حجازی فر، مجید مظفری، امیرحسین 
آرمان، خاطره اسدی، بهاره افشاری، آتیلا پسیانی، 

الهه حصاری، نیلوفــر رجایی فر، لیلا زارع، نیما 
شــعبان نژاد و... بتوانند یک رقم مشخصی به 
شمار تماشاگران ثابت این سریال اضافه کنند، 

آن وقت امید تولید یک ســریال پرتیراژ که 
آشکارا در دل و جان سازندگان ممنوعه 

بوده، چندان هم دور از دســترس 
به نظر نمی رسد. به خصوص اگر 
در نظر آوریم به شمار بازیگران 
ممنوعــه روز بــه روز افــزوده 
می شــود، ممنوعه پرستاره تر 

هم می شود!

تکرار یک مسیر
الگوهای ســریال ممنوعه شــاید شــهرزاد، عاشقانه و 
گلشیفته باشند. سریال هایی با یک دوجین ستاره که نان 
پرستاره بودنشان را نیز خوردند. شــهرزاد ترانه را داشت و 
شهاب حسینی، علی نصیریان و ده ها ستاره دیگر را. عاشقانه 
را گلزار، مهناز افشار،ساره بیات، پانته آ بهرام و حسین یاری 
پرستاره کرده بود. سیاهه ستارگان گلشیفته هم که الان 
در هر کوی و برزنی جلوی چشم است. پس ممنوعه آمده 
تا همــان راه را برود. غافل از این که آن چه مثلا شــهرزاد و 
عاشقانه را موفق تر از گلشیفته کرد، علاوه بر ستارگانش به 
فضا و داستان و حس وحال ســریال هم بازمی گردد. از این 
نظر است که می شــود گفت موفقیت ممنوعه در قیاس با 
گلشیفته و شهرزاد نمی تواند تضمین شده باشد. باید دید 
این سریال که در خلاصه داستانش به نحو مبهمی آمده، 
داستان سه نســل را به صورت همزمان و پیوسته روایت 
می کند و از دغدغه های امروز جوانان تا آســیب 

مسائل اجتماعی، چه در چنته 

دارد. آیا تمام دارایی این سریال خلاصه می شود در بازیگرانی 
که در سال های اخیر هنرنمایی شان را در تلویزیون و سینما 

شاهد بوده ایم یا چیزی بیش از این نیز دارد؟
هندوانه دربسته

ممنوعه به کارگردانــی امیر پورکیــان و تهیه کنندگی 
علی اکبر نجفی اســتارت خورده. دو چهره نه چندان آشنا؛ 
به خصوص امیــر پورکیان از این رو که به عنــوان کارگردان 
سابقه چندانی ندارد و اغلب تجاربش در زمینه تهیه کنندگی 
بوده، برای سریالی با این اهداف و آمال انتخاب عجیبی به نظر 
می آید. جالب این که در ویکی پدیا هرآن چه به عنوان افتخارات 
این سینماگر آمده، موارد مرتبط با تهیه کنندگی بوده  است، از 
جمله این که پورکیان تهیه کننده نخستین فیلم سلفی ایران 
را به عهده داشــته و همچنین در خنده های آتوسا رکورددار 
کوتاه ترین فیلمبرداری در قطــار در حال حرکت بوده. علی 
اکبر نجفی تهیه کننده ممنوعه هم که مدیرعامل موسسه 
هنرنمای پارسیان است، تنها گلشیفته را در رزومه کاری اش 
دارد. صادق یاری نیز که پیشتر سرمایه گذار گلشیفته بوده، 

در ممنوعه نیز هست.
تاکنون جزییات چندانی از فیلمنامه و داســتان 
این سریال منتشر نشــده و بنابراین به نظر می آید 
برای دیدن نتیجه تلاش های این گروه باید منتظر 
قسمت های نخست بود. با این که بازیگران سریال از 
جمله خاطره اسدی در اینستاگرامشان 
توقعــات را بالا برده و ادعــا کرده اند 
حضــوری متفــاوت در ســریال 
ممنوعــه خواهند داشــت، اما 
ممنوعــه چشــم انداز چندان 
امیدوارکننده ای پیش چشــم 

قرار نمی دهد.

 شبکه نمایش خانگی در انتظار یک سریال دیگر است

داستان های ممنوعه 3 نسل که دیگر ممنوع نیست!
آیا سریال ممنوعه شانسی برای تکرار موفقیت شهرزاد، عاشقانه و گلشیفته دارد؟

 مدیر برکنارشده ورزشگاه آزادی در گفت وگو با »شهروند« مطرح کرد:  

چون زنان را به استادیوم راه دادم، برکنار شدم!
اگر کسی حجابش خوب نبوده، من مسئول نیستم

 ماموریت های غیرممکن
این تام کروزتمام نشدنی

ماموریت غیرممکن به عمل آوردند  منتقدان استقبال کم نظیری از جدیدترین فیلم 

شهروند| انگار این تــام کروز لعنتی قرار نیست 
پیر شــود. هر ســال ابتدا به نظر می آید که دوران 
ترکتازی این ستاره سینمای اکشن سرآمده و باید 
سکان را به ناخدای دیگری بســپارد، اما در ادامه 
با نمایش فیلم جدیدی همــگان می بینند که تام 
کروز تنها و بی جانشــین پیش می تازد. این اتفاق 
این روزها دوباره با فیلم جدید مجموعه ماموریت 
غیرممکن رخ داده؛ که منتقــدان نه تنها این فیلم 

که تام کروز را نیز تحسین کرده اند.
هالیوود ریپورتر در این زمینه با اشــاره به این که 
»نقدهایی که تــا الان از فیلم  ماموریت غیرممکن: 
فال آوت منتشر شــده،  مثبت بوده اند«؛ می نویسد 
که در این ششــمین قســمت فرنچایز ماموریت 
غیرممکــن تام کــروز یک بــار دیگــر در نقش 
شخصیت اتان  هانت از سازمان اطلاعاتی آی ام اف 
ماموریتــش را موفقیت آمیز ایفا کرده اســت. تاد 
مک کارتی منتقد  هالیــوود ریپورتر در تحلیل این 
فیلم گفته که هرگز پاریس صحنه چنین اکشــن 
خارق العاده ای که شامل دو صحنه تعقیب و گریز با 

موتور و خودرو می شود، نبوده است.
کریس ناشاواتی از انترتینمنت ویکلی نیز نوشته 
که این فیلــم ثابت می کنــد ماموریت غیرممکن 
درست مثل ستاره اش که به نظر می رسد هرگز پیر 
نمی شــود، هیچ وقت قدیمی نمی شود. این منتقد 
به این نیز اشــاره کرده که »ایــن فیلم جاه طلبانه 
به اندازه بدل کاری های جذاب کروز، هوشــمندانه 
است. شــاید الان وقت این بحث رسیده باشد که 
بگوییم فیلم های ماموریت غیرممکن توانســته اند 

از فیلم های جیمز باند جلو بزنند.
دیگر مجله ها مثل فوربز هم این فیلم را بهترین 
فرنچایز اکشــن در تاریخ مدرن سینما خوانده اند. 
اســکات مندلســون منتقد فوربز گفت؛ ماموریت 
غیرممکن جدید ســرعت بدون  توقف مد مکس: 
جاده خشــم را دارد، شــدت و ســنگینی شوالیه 
تاریکی را، و البته ســبکی خاص که باعث می شود 
سخت بتوان تام کروز را یک بازیگر اکشن تکراری 

دانست که نوآوری ندارد. 

هیجان انگیز

شهروند| گویا حواشی فیلم قاتل اهلی تمام شدنی نیست، حتی حالا که اکرانش تمام شده و تماشاگران خانگی 
هم این فیلم مسعود کیمیایی را تماشا کرده اند. اما در این وضع وحال هم قاتل اهلی حاشیه ساز می شود و پولاد 
کیمیایی به پرویز پرستویی واکنش نشان می دهد. پولاد کیمیایی در پاسخ پرستویی که از تغییر دیالوگ هایش در 
این فیلم گلایه کرده بود، می گوید: چرا آقای پرستویی وجهه یک فرد بی گناه را خراب می کند؟ وقتی ایشان چنین 
چیزی را مطرح می کند، باید سند داشته باشد، اما چنین چیزی اصلا مطرح نبود و به تاکید می گویم که در قاتل 

اهلی هیچ کدام از دیالوگ های آقای پرستویی تغییر نکرده است.

پولاد، پرویز 
را متهم 
می کند!

ره
چه

دلیل برکناری ام راه دادن خانواده ها ست
مدیر برکنارشده ورزشگاه آزادی که جای خود را خیلی 
زود به نیکوخصال داد، درباره چرایی این اتفاق به »شهروند« 
می گوید:   »به من هیچ دلیلی اعلام نشد و خودم از طریق 
رسانه ها متوجه برکناری ام شدم. البته حدس من این است 
که دلیل اصلی ماجرای ورود خانواده ها به ورزشگاه آزادی 
برای تماشــای 2 بازی ایران در جام جهانی 2018 باشد و 

مسائل دیگری که عنوان شده، بهانه است.«
طی 2ساعت حکم اخراجم صادر شد

محمودی فر درشرایطی دلیل برکناری اش را ورود زنان و 
خانواده ها به ورزشگاه آزادی دانسته که کریمی، مدیرعامل 
شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشــی، اجرانکردن 
سیاســت های وزارت ورزش در بخش بلیت فروشــی و 
جمع آوری تأسیسات شرکت برهان مبین را دلیل صدور 
چنین حکمی عنوان کرده است. محمودی فر در واکنش 
به ادعــای کریمی می گوید: »همان طــور که گفتم، این 
موضوع بهانه اســت. من طبق قانون کارم را انجام دادم و 
نخواستم غیرقانونی عمل کنم. مگر می شود طی 2ساعت 
چنین اقدامی را عملی کرد؟ صبح شنبه به من اعلام کردند 
تغییراتی در بخش بلیت فروشی صورت بگیرد و 2ساعت 
بعد حکم برکناری ام صادر شــد! اگر واقعا قصد داشــتند 
همکاری صورت بگیرد، با تعامل می توانستیم کارها را پیش 

ببریم.«
کار قانونی کردم و پشیمان نیستم

وی همچنین به تشریح خواسته مدیرعامل شرکت تجهیز 
اشاره می کند: »من نگفتم کاری که آقایان می خواهند را 
انجام نمی دهم. فقط گفتم مصوبه ای که قانونی باشد را به 
من ارایه دهید. کریمی از دوستان قدیمی من است و برای او 
احترام قائلم اما اگر واقعا مصوبه ای وجود داشت، چرا به من 
به عنوان رئیس مجموعه نشان ندادند؟ همان 2ساعت زمان 
را به من دادند؛ درحالی  که قبــل از این هم موضوع برهان 

مبین را با تعامل پیش برده بودیم. من تابع قانون بودم و به 
هیچ وجه از تصمیم خودم پشیمان نیستم.«

نه متولی امنیت بودم، نه فرهنگ
ورود زنــان و خانواده ها بــه ورزشــگاه آزادی که برای 
نخستین بار رخ می داد، با حاشیه های زیادی همراه بود. حالا 
که محمودی فر دلیل برکناری اش را این موضوع می داند، 
از او می پرسیم مگر شــما خلاف دستور نهادهای ذیربط 
برای راه دادن خانواده ها به ورزشگاه عمل کردید. او درپاسخ 
می گوید: »من هیــچ کار غیرقانونی انجام ندادم. اصلا من 
تصمیم گیرنده نبودم. هر زمان که گفتند، در ورزشــگاه 

آزادی را به روی علاقه مندان باز کردیم. وظیفه ما این بود که 
امکانات کافی در استادیوم برای خانواده ها فراهم شود که تا 
حد توان این کار را انجام دادیم. اگر هم کسی انتقاد کرده 
که چرا فلان خانم حجابش خوب نبوده، این به من مربوط 
نمی شود. مدیر ورزشگاه نه متولی امنیت است، نه فرهنگ. 
شورای تأمین با برگزاری چنین مراسمی موافقت کرده بود 
و وزارت ورزش هم نظارت کافی داشت. وزارتخانه خودش 
معاونت فرهنگی دارد و می توانســت در مسائل فرهنگی 
ورود کند. البته از نظر من که مشکل خاصی در جریان این 

2 مسابقه رخ نداد و همه چیز خوب برگزار شد.«

شهروند| برکناری مدیر مجموعه ورزشی آزادی 
تنها 5ماه پس از انتصاب اتفــاق عجیبی بود که 
توسط شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی رقم 
خورد و دلیل روشنی هم برای آن بیان نشد. البته 
ناصر محمودی فر دلیل اصلی برکناری اش را حضور 
خانواده ها در ورزشــگاه برای تماشای بازی های 

ایران در جام جهانی 2018 می داند!

فیلمنامه گمشده کوبریک پیدا شد

فیلمنامه »راز سوزان« نوشته استنلی کوبریک 
پس از 60 ســال پیدا شــد و حالا فاصله کمی تا 
تکمیل دارد و می تواند به یک فیلم بلند سینمایی 
تبدیل شــود. این فیلمنامه اقتباســی از رمان 
کوتاهی نوشته »اشتفان تسوایگ« در  سال ۱۹۱۳ 
است و داســتان آن درباره مردی است که با یک 
کودک ۱۰ساله دوست می شــود تا از این طریق 
خود را وارد خانواده این کودک کند. فیلمنامه ای 
که داســتان آن رابطه ای عکس با فیلم »لولیتا« 
دارد. فیلمنامه توســط »ناتان آبرامز« پروفسور 
فیلم در دانشــگاه بنگور ولز و یکی از متخصصان 
سینمای »کوبریک« پیدا شــده است. او گفته، 
گمان می شــد فیلمنامه برای همیشه گم شده 

است.
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در هر یـک از اتاق هـای منزل 
یـا محـل کار مکانهـای امـن 
را تعییـن کنیـد. ایـن مـکان 
میـز  یـک  زیـر  می توانـد 
محکم، یـا کنار دیـوار داخلی 

بـه دور از پنجـره باشـد.

علی فتح الله زاده:  این 
مردمــی کــه مقابــل 
وزارتخانــه یا باشــگاه 
می روند، از کــره مریخ 
نیامده اند. انتظار می رود 
با این افراد برخورد منطقی شود. دیروز شایعه 
خنده داری شــنیدم که گفته اند افرادی که در 
تصاویر تجمع حضور دارند، همیشــه تکراری 
هستند و مشخص است از کجا می آیند. حال 
من یک ســوال دارم؛ اگر این افراد مشــخص 
هستند، چرا آنها را دستگیر نمی کنید؟ چرا به 
پلیس فتا و جاهای دیگــر نمی گویید که این 
افراد از یک جا خط می گیرنــد و با آنها مقابله 

نمی کنید؟

کوین دی بروینه: باخت 
هم بخشی از فوتبال است 
و ما باید آن را بپذیریم. هر 
تیمی که در این ســطح 
قرار دارد، قدرتمند است. 
دیدید که فرانسه چه تیم خوبی بود. ما بازی را به 
فرانسه واگذار کردیم و این چیزی است که باید 
بپذیریم. از نمایش خودمان رضایت داریم و فکر 
می کنم که تماشاگران از بازی ما لذت بردند. الان 
باید استراحت کنیم و بعد دوباره تلاش کنیم تا به 
موفقیت برسیم. علیرضا فغانی هم مقابل انگلیس 
کارش را انجــام داد. وقتی داور را نشناســی، او 
همیشه کارش را به بهترین شکل انجام می دهد!

عزیزی:  خــداداد 
تیم ملی ما 4 امتیاز گرفت 
ولــی چیزی به دســت 
نیــاورد. مراکــش را که 
بردیم، مــردم به خیابان 
ریختند، به اســپانیا باختیم، باز هم این کار را 
کردند و بعد از تساوی مقابل پرتغال و حذف باز 
هم درجشن های خیابانی بودند، چرا چون آنها 
می خواســتند مشــکلات را فراموش کنند؛ از 
طرفی ژاپن به دور بعد صعود کرد و برای آنها این 
جام جهانی خوب بود ولی تیم ملی ما شق القمر 
نکرد، پس نظرات مردم با هم متفاوت است و در 

مورد سربازی هم قطعا همین خواهد بود.

رافعــی:  عبــاس 
ســاخت فیلم درباره 
بــا  معمــولا  زنــان 
همــراه  مشــکلاتی 
اســت. البته معتقدم 
خط قرمزهایی کــه برای فیلــم هایی با 
موضوع زن در ســینما وجود دارد، بیشتر 
توسط ســینماگران و هنرمندان به وجود 
آمده است و سپس آنها را به دولت دیکته 

کرده اند. 

 رئیس جمهور: حضور خانواده ها در ورزشگاه ادامه یابد 

به دنبال اجرای برنامه حضور خانواد ه ها در ورزشگاه آزادی برای تماشای مسابقات جام جهانی، مسعود سلطانی فر 
وزیر ورزش و جوانان گزارشــی از مراحل اجرای این اتفاق به رئیس جمهوری ارایه داد. سلطانی فر در گزارش خود به 
رئیس جمهور نوشته که این طرح با استقبال ویژه خانواده ها مواجه شد و  و بازتاب اجتماعی مثبتی در داخل و خارج 
ایران داشت.   وزیر ورزش هم چنین از حمایت های حسن روحانی،  وزارت کشور،  نیروی انتظامی و استانداری تهران نیز 
قدردانی  و تاکید کرده حضور خانواده ها در ورزشگاه با حفظ شئونات و رعایت ارزش های اسلامی در ورزشگاه آزادی 
اتفاق افتاده است. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت ورزش،رئیس جمهوری پاسخ کوتاه و مهمی به نامه سلطانی فر 
داده  و نوشته است:» این حضور به نحو مناسب و با همکاری وزارت کشــور ادامه یابد« به این ترتیب با اعلام رسمی  

مقامات دولت  به احتمال بسیار زیاد باز هم شاهد حضور خانواده ها در ورزشگاه آزادی خواهیم بود.
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